

Date: 24 May 2023

التاريخ: 24 مايو 2023م

**Subject: Disclosure regarding the receipt of a letter from Bank Dhofar S.A.O.G in relation to make an offer to acquire the entire issued share capital of Ahli Bank S.A.O.G**

الموضوع: إفصاح بشأن استلام خطاب من بنك ظفار ش.م.ع.ع فيما يتعلق بعرض الاستحواذ على كامل رأس المال المصدر للبنك الأهلي ش.م.ع.ع.

After Compliments,

تحية طيبة وبعد ،،،

On 24 May 2023, the Board of Directors of Ahli Bank S.A.O.G. (the "Bank") received a letter from Bank Dhofar S.A.O.G outlining the following:

استلم مجلس إدارة البنك الأهلي ش.م.ع.ع ("البنك") بتاريخ 24 مايو 2023م خطاباً من بنك ظفار ش.م.ع.ع يفيد بالآتي:

1. Intention to make an offer to acquire 100% of the issued share capital of the Bank pursuant to the Takeover and Acquisition Regulations (CMA Decision No. 2/2019); and
2. to withdraw the non-binding revised merger offer previously submitted to the Board of Directors of the Bank on 26 April 2023.

1. رغبة عرض استحواذ على كامل رأس المال المصدر للبنك وفقاً للائحة الاستحواذ والسيطرة (قرار الهيئة العامة لسوق المال رقم 2/2019)؛ و
2. سحب عرض الاندماج المعدل غير الملزم المقدم سابقاً إلى مجلس إدارة البنك بتاريخ 26 أبريل 2023م.

The Board of Directors of the Bank will make the relevant disclosures at the receipt of the written takeover offer in accordance with the applicable laws and regulations.

سيقوم مجلس إدارة البنك بنشر الإفصاحات ذات الصلة عند استلامه عرض الاستحواذ الخطي وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Habib Murtadha Al Hamaid  
Corporate Secretary &  
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد  
أمين سر مجلس الإدارة  
ومسؤول علاقات المستثمرين